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ЧРЕЗ: Г-Н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ДО: Г-Н ДАНИЕЛ ПАНОВ 

КМЕТ НА ОБЩИНА ВЕЛИКО 

ТЪРНОВО

ПИТАНЕ

От: Елена Чамуркова, общински съветник

Относно: Необитаемата сградата на бившия втори корпус на Старото 
военно училище и развитието по казуса „Нов градски център".

Уважаеми г-н Кмет,

Акцентът на питането ми касае пряко състоянието на необитаемата 
сграда на бившия втори корпус на Старото военно училище и има преди 
всичко превантивен характер.

Но освен това ще е от полза за великотърновци да разберат и какво 
се случва с целия район и перспективите за нов градски център, особено 
след като проектът за Конгресен център бе замразен заради обективни и 
субективни причини.

Няма да припомням историята на сградата на бившия втори корпус, 
но ще Ви заостря вниманието, че в последните няколко години тя се е 
превърнала в поредната руина, свърталище на клошари, а опасявам се и в 
евентуален обект на детска игра. От лицевата й част предупредителните 
ограждения отчасти спират достъпа до нея, но от гърба й преброих поне



четири подхода -  виждате ги на снимките, които осигуряват 
безпрепятствено проникване в нея. Миналата година там възникна пожар, 
за щастие не беше сериозен, а според сигналите, които получих, в 
момента сградата е свърталище на бездомници, а освен това всеки ден се 
посещава от младежи. Състоянието й е печално, но и опасно - отвътре е 
тотално изтърбушена, опустошена и разграбена, а покривът й на места 
изглежда продънен.

В тази връзка Ви питам:

1. Какви мерки е предприела Общината за обезопасяване на сградата, 
така че в района й да не възникне пожар или друг инцидент?

2. Защо се допуска поредната безстопанственост, след като имаме 
печално известните примери с Къщата на алпиниста и бившата 
гимназия по машиностроене в гр. Дебелец?

3. Има ли и други общински сгради с подобна съдба -  изоставени, 
безстопанствени и рушащи се? /Впрочем подобен въпрос Ви 
зададохме с колегата Валерия Дончева, когато отправихме питане за 
състоянието на гимназията в Дебелец, но не получихме отговор/.

4. Оттук нататък какви конкретни мерки ще предприемете и за 
цялостния терен на Старото военно училище и бъдещия градски 
център?

Очаквам Вашия устен и писмен отговор.

Велико Търново 

20.06.2023 г.

С уважение:

Елена Чамуркова












